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Řídicí výbor ITI Českobudějovické aglomerace 
10. 10. 2024, v 9.30 hod. 

 

Zápis z jednání ze dne 10. 10. 2024 

 
Místo jednání: 
Magistrát města České Budějovice, nám. Přemysla Otakara II, č. 1,1, zasedací místnost č. 203 

Přítomni: 
Dle prezenční listiny. 
Jména osob v zápise jsou uváděna bez titulů. 

 

OBSAH JEDNÁNÍ 

Jednání zahájila předsedkyně Řídicího výboru ITI ČBA (dále jen ŘV) a primátorka města Dagmar 
Škodová Parmová, která přivítala účastníky jednání, konstatovala, že ŘV je usnášení schopný (účast 
nadpoloviční většiny členů) a seznámila členy výboru s programem jednání. K navrženému programu 
jednání nikdo nevznesl připomínky. Následně uvedla první bod programu. 

1. Volba nového člena ŘV  

Z důvodu návrhu Jihočeské hospodářské komory je jako člen ŘV navržena Šárka Kučerová 
za Lenku Hájkovou.  

V diskusi k tomuto bodu nebyl předložen žádný příspěvek a následně proběhlo hlasování k Usnesení 
č. 314/20241.  

Primátorka města Dagmar Škodová Parmová pak předala slovo Dagmar Baumrukové, která 
přednesla formou prezentace (Příloha č. 1 zápisu) další body programu jednání. 

2. Informace o realizaci strategií 

Členům výboru byla předložena informace o ukončení realizace a plnění finančního plánu 
IPRÚ k 2. 10. 2024 a dále informace o realizaci ITI ČBA. Informace o realizaci ITI ČBA se 
zaměřila především na aktuální informace o stavu čerpání a na harmonogram realizace 
žádostí o datace v rámci:  

- Programový rámec IROP  
- Programový rámec OP Doprava  
- Programový rámec OP JAK  
- Programový rámec OP ŽP, OP TAK 
- OP Z  
- OP TP  

V diskusi k tomuto bodu byla vyjádřena obecná nespokojenost s průtahy, které způsobují 
některé povinné administrativní a schvalovací postupy (např. stanoviska Agentury ochrany 
přírody a krajiny). Dagmar Baumruková uvedla aktuální informaci, že města ITI iniciovala 
zaslání dopisu na řídící orgán IROP, ve kterém je požadována změna kritérií pro posuzování 

 
1 Přehled o hlasování ke všem usnesením z jednání je uveden na konci zápisu v části Soubor usnesení. 
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předložených žádostí o dotaci v Opatření Zelená infrastruktura ve veřejném prostranství 
měst a obcí 

ŘV vzal na vědomí informace k tomuto bodu jednání. 

3. Vyjádření ŘV o souladu projektového záměru s ISg– Město Hluboká nad Vltavou 

Na základě předloženého aktualizovaného projektového záměru s názvem Komunikace pro 
pěší podél silnice III/10584, Hluboká nad Vltavou před podáním žádosti byl členům řídícího 
výboru předložen návrh usnesení. Aktualizovaný projektový záměr neobsahuje proti 
původnímu schválenému projektovému záměru žádné změny. 

K bodu diskuse neproběhla a bylo přijato Usnesení č. 315/2024. 

5. Změny Programového rámce IROP ITI Českobudějovické aglomerace 
- Změna č. 2 – informace o schválení této změny řídícím orgánem IROP dne 27. 6. 2024. 
Řídící výbor projednal a schválil tuto změnu formou hlasování per rollam dne 13. 6. 2024 
- Změna č. 3 – jedná se o změny v Opatření Sociální infrastruktura, kde dochází ke změně 
projektu Noclehárna a NDC Pekárenská na projekt Noclehárna a NDC Centra FILIA, v 
Opatření Multimodální osobní doprava – změna projektu Záchytné parkoviště P+R, Mladé 
na projekt Parkovací dům Máj – točna, České Budějovice a v Opatření Zelená infrastruktura 
ve veřejném prostranství měst a obcí dochází k vyřazení 4 projektů (Park Dukelská, Park 
Mánesova Čechova, Zátkovo nábřeží a Park za školou T. G. Masaryka) a k navýšení alokace 
nad 10% u projektu Sluneční ostrov. Podrobný popis změn je uveden v Příloze č. 2 zápisu. 

K bodu bylo přijato Usnesení č. 316/2024. 

6. Akceptační dopisy řídících orgánů  
Dle metodiky Ministerstva pro místní rozvoj ČR je jednou z povinností nositele schválení 

Akceptačních dopisů řídících orgánů Řídícím výborem ITI ČBA a zastupitelstvem města 

nositele strategie. Akceptační dopis je řídícím orgánem vydán jako formální potvrzení 

schváleného Programového rámce. Z tohoto důvodu jsou řídícímu výboru předloženy 

k projednání: 

• Akceptační dopis Ministerstva životního prostředí (Příloha č. 3 zápisu) 

• Akceptační dopis Ministerstva průmyslu a obchodu ČR (Příloha č. 4 zápisu) 

K bodu diskuse neproběhla a byl přijato Usnesení č. 317/2024. 

7. Diskuse 

V rámci tohoto bodu Dagmar Baumruková informovala o aktuálním stavu projednávání 
Zákona č. 248/2000 Sb., o podpoře regionálního rozvoje. Zákon je nyní ve fázi ukončeného 
meziresortního připomínkového řízení a MMR provádí vypořádání připomínek. V souvislosti 
s přípravou Zákona č. 248/2000 Sb., o podpoře regionálního rozvoje byl kontinuálně 
nastartován proces přípravy PO 2028+.  

V průběhu další diskuse byl vznesen návrh na uspořádání příštího jednání řídícího výboru 
formou výjezdního zasedání. Starosta Města Lišov Jiří Švec nabídl uspořádání tohoto 
prvního výjezdního zasedání na městském úřadě v Lišově.  

Primátorka města Dagmar Škodová Parmová vyzvala členy ŘV k dalším diskusním příspěvkům. Žádný 
další příspěvek nebyl předložen. Primátorka města poděkovala všem za účast na jednání a ukončila 
jednání ŘV. 

Lhůta pro vznesení připomínek k zápisu je do 3 pracovních dnů od odeslání zápisu. Následně bude 
zápis a soubor usnesení zveřejněn na webu nositele strategie https://iti.c-budejovice.cz/. 

https://iti.c-budejovice.cz/
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Soubor usnesení Řídícího výboru ITI ČBA ze dne 10. 10. 2024 
 

 
Usnesení č. 314/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje nového člena Mgr. Šárku Kučerovou za Ing. Lenku Hájkovou, jako 
zástupce za Jihočeskou hospodářskou komoru České Budějovice. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 315/2024 
Řídící výbor ITI konstatuje, že projektový záměr „Komunikace pro pěší podél silnice III/10584, 
Hluboká nad Vltavou “ je v souladu s Integrovanou územní strategií Českobudějovické aglomerace a 
schvaluje vydání Vyjádření ŘV aglomerace o souladu projektového záměru s integrovanou územní 
strategií k tomuto projektu. 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 316/2024 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace schvaluje Změnu č. 3 Programového rámce IROP dle 
Přílohy č. 2 – Změna č. 3 Programového rámce IROP, která je nedílnou součástí usnesení.  
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 317/2024 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace schvaluje Akceptační dopis Ministerstva životního 
prostředí a Akceptační dopis Ministerstva průmyslu a obchodu, které jsou nedílnou součástí 
tohoto usnesení. 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 

 
Přílohy zápisu z jednání: 
Příloha č. 1 - Prezentace z jednání 10. 10. 2024 
Příloha č. 2 - Změna č. 3 Programového rámce IROP 
Příloha č. 3 - Akceptační dopis Ministerstva životního prostředí  
Příloha č. 4 - Akceptační dopis Ministerstva průmyslu a obchodu 
 
 
 
V Českých Budějovicích, dne 15. 10. 2024 
 
 
 
……………………………………………….. 
Ing. Petr Käfer, manažer ITI ČBA 
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